
 
 

 

 

 

Referat fra styremøte  
 
Møtested: 
 

Store møterom i Alliansehallen 
 
 

Dato: 
Tid: 

Mandag 16. Jan 2023 
kl 19-21 

 

Nr. Sak: Oppfølging 

1 Godkjenne referatet fra styremøte 14.12.2022 

Referatet ble godkjent 

 

2 Status på ansettelse av ny daglig leder 
Innstillingen ble presentert og utfyllende kommentarer ble gitt. Det er 

ønskelig å forespørre om at ny daglig leder starter med en timebasert 

deltagelse for å komme i gang så raskt som mulig. 

 

Vedtak: Styret støtter den fremlagte innstillingen.  

 
 
 
 
 
Nina følger opp overfor søkerne 

3 Idretts- og aktivitetsråd 
Ny daglig leder bør involveres i arbeidet så raskt som mulig.  
Vi inviterer NFK til et møte som forberedelse til et saksfremlegg, med 
sikte på behandling i OIK i marsmøtet. Forslag på datoer: 31. jan eller 1. 
feb. 

 
 
 
Anne Grethe utarbeider forslag 
til underlag for møtet med NFK 

4 Politisk påvirkning sammen med idrettslagene frem mot valget  
Det er fastsatt møte med ØBs redaktør 17. januar.  
Oskar orienterte om opplegget for møtet 26. januar. Foreløpig 15 
påmeldt, med representanter fra fire partier.  
Det bør sendes ut en påminnelse om en uke. Partiene bør få en 
påminnelse i forkant om at taletiden er 5 min.  

 
 
 
 
Oskar arbeider videre med mer 
detaljert tidsplan 
 

5 Forberedelse frem mot årsmøte 4. mai 2023 
Plan for forberedelsene ble gjennomgått og revidert.  
 

Revidert plan er lagt i 
mappen for årsmøte 2023  

6 Vedtak fra Viken idrettskrets om å ikke innkalle til e.o. kretsting  
Det var enighet om å ikke kreve ekstraordinært kretsting nå.  
 
Utkast til brev ble gjennomgått.   
 

 
 
 
Nina reviderer brevet i hht 
kommentarer og sender det.   

7 Toppidrett og fotballbaner 
Eivind og Rune orienterte om status i arbeidet. Det er ønskelig å 
lage noe mindre arbeidsgrupper, en for friidrett og en for fotball.  
Arbeidet bør danne basis for ett av temaene vi ønsker i ØB frem 
mot valget (jfr sak 4) 

 
 
 
Eivind og Rune følger opp 

8 Innbrudd og skadeverk på idrettsanlegg.  
Det var enighet om at idrettsrådet ikke gjør noe med saken nå, 
men at vi ber om å holdes orientert. Dersom idrettslagene ikke får 
tilfredsstillende oppfølging fra NFK; inviteres de til et møte med 
oss, for å hjelpe dem i prosessen.  

 
 
 
Saken følges opp på et 
senere møte 

9 Orienteringer 
- Epost fra KIL om redusert tiltak ved Sofiemyr kunstgress 
- Møte i styringsgruppen for Mitt valg  
- Møte i kulturforum 
- Spillemiddelsøknader fra NFK 
- Nytt IL: Ski Padelklubb 

 



 

 

10 Innkommet post og orienteringer.  
 

Det ble etterspurt informasjon fra MFK om 
kostnadsbesparelsene ved strømtiltakene.  Om det ikke gjøres en 
evaluering av NFK, bør vi etterspørre dette – med en 
oppsummering av konsekvensene for idretten satt opp mot 
besparelser for NFK.  
 
 

 
 
 
Saken følges opp på et senere 
møte 

 


